
Intens debat al ple sobre el futur de la variant dÕOlot

El debat dÕuna moci� dÕEuram Garrotxa en qu� demana que sÕacceleri

torna a confrontar models

LÕalcalde diu que no vol tornar a la casella de sor tida

El debat dÕuna moci� del Cercle Euram Garrotxa, que es va aprovar, en qu� es reclama el comen�ament de les

obres de les variants dÕOlot i les Preses el 2022, va evidenciar el consens de tots els grups municipals del ple

dÕOlot en la necessitat i la urg�ncia dÕaquesta infraestructura, per� a la vegada va generar una intensa

controv�rsia sobre el model. El president dÕEuram, ñscar Rodr�guez, va reclamar la posada a licitaci� de manera

immediata, un cop acabada la fase actual de resoluci� dÕalálegacions, i va remarcar que la petici� tenia el supor t

dÕun manifest, presentat dos dies abans, amb el vistiplau dÕuna quinzena dÕentitats de lÕ�mbit econ�mic i social

gironins i dÕempresaris. A m�s, va detallar que la problem�tica fa deu anys que sÕarrossega, va lamentar el frac�s

del consens de m�nims que hi havia dels alcaldes dels municipis afectats i la Generalitat, i el greuge que suposa

per als ve�ns del vial Sant Jordi, que fa de variant. La moci� anava acompanyada dÕuna pol�mica pr�via pel fet

que el manifest qualif ica de Ògrupuscles negacionistesÓ les entitats que sÕoposen o que s�n cr�tiques amb les

variants i per les amenaces velades de deslocalitzaci� dÕempreses.

Llu�s Riera (CUP) va retreure aquest menysteniment als estudis cient�f ics i t�cnics i va criticar que Euram no hagi

par ticipat en debats sobre el pla de mobilitat, la problem�tica del vial Sant Jordi, etc. A m�s, va acusar lÕentitat de

trencar el consens dels alcaldes de les Preses, Olot i la Vall dÕen Bas, del consell dÕalcaldes i del Consell

Comarcal. Josep Guix (PSC) va defensar que el PSC ha fet els deures durant els �ltims anys per impulsar el

projecte de la variant.

Anna Barnadas (ERC) va apostar per una variant constru�da amb criteris de sostenibilitat adaptada als

par�metres dÕemerg�ncia clim�tica i a les exig�ncies quant a reducci� dÕemissions. Barnadas va dir que alg�

hauria de donar explicacions sobre les previsions de 14.000 vehicles diaris que hi han de passar, quan el RACC

en preveu 7.200. ÒPotser ens volen fer una via de transpor t internacional?Ó, va indicar.

LÕalcalde, Pep Berga (JxCat), va dir que no acceptaria propostes rupturistes que condu�ssin a la casella de

sor tida. A m�s, va recordar que no �s lÕAjuntament el que fa la variant, sin� la Generalitat a par tir dels estudis

per tinents i va lamentar que la CUP i ERC cre�n confusi� af irmant que hi ha interessos ocults o sobre

determinats consensos.
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